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Mehmet Orhan 
hayatını kaybetti

 zDalaman’lı iş insanı Mehmet Orhan hayatını 
kaybetti.

KAYALILAR BETON SAHİBİ VE ESKİ 
AK PARTİ DALAMAN İLÇE BAŞKANI

 » Harun Yıldırım
Dalaman’ın sevilen iş in-

sanlarından, Kayalılar Be-
ton sahibi ve AK Parti Dala-
man eski İlçe Başkanı Meh-
met Orhan vefat etti.

Mehmet Orhan Pazarte-
si günü saat 01.00 sıraların-
da evinde geçirdiği kalp kri-
zi sonucu kaldırıldığı hasta-
nede doktorların tüm mü-
dahalesine rağmen kurtula-

mayarak hayatını kaybetti. 
Mehmet Orhan’ın vefatı 

başta ailesi olmak üzere par-
tililer ve sevenleri tarafın-
dan derin bir üzüntüyle kar-
şılandı. Mehmet Orhan’ın 
cenazesi Pazartesi günü öğ-
le namazına müteakip Yeşil-
kent Cami’nde kılınacak ce-
naze namazının ardından 
Şerefler mezarlığına topra-
ğa verildi.

20 yıl Fethiye Belediye 
Başkanlığı’nın ardından ge-
çen seçimlerde Muğla Bü-
yükşehir Belediyesi için ba-
ğımsız aday olan Behçet Sa-
atcı, MHP ve Ak Parti’den 

teklif gelirse hayır diyen ta-
raf olmayacağını söyledi. 

2019 seçimlerinde ba-
ğımsız aday olan Behçet Sa-
atcı, % 26,24 oy oranı ile 
158.424 oy almıştı. 87DE

Teklif gelirse hayır diyen 
taraf olmayacağım

Behçet Saatcı Cumhur 
İttifakı’na yeşil ışıkyaktı;

Muğla Valisi İdris Akbıyık Ortaca’yı 
ziyaret etti. Ziyaretinde ilçenin genel 
durumu hakkında bilgiler alan Vali İd-

ris Akbıyık, ilçeye değer katacak yatırım 
ve projeler hakkında istişarelerde bu-
lundu. 85DE

Muğla Valisi Akbıyık 
Ortaca’yı ziyaret etti

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu;

2008 yılına kadar kara listede olan Türk Denizciliği

Beyaz Listeye geçti 

Bakan Uraloğlu, dünya denizcilik 
sektöründe Türk Bayrağı’nın en prestijli 
bayraklar arasına yerini aldığını belirte-
rek, “2002 yılına kadar neredeyse sadece 
İstanbul Tuzla’da sıkışmış olan bir ter-
sanecilik faaliyeti söz konusuydu. Türk 
bayraklı gemiler kara listedeydi. 

Vergi yüklerinden bunalmış bir de-
nizcilik sektörü vardı. Ama AK Par-
ti hükümetleri olarak bu gidişata dur 

dedik. 2002 yılından bu yana bir deniz 
kaptanının oğlu olan Sayın Cumhur-
başkanımızın vizyonu ve kaptanlığında 
denizcilerimizin bahtını ak, yolunu açık 
etmek için çok önemli atılım ve politi-
kalar gerçekleştirdik. Hayata geçirdiği-

miz denetim ve uygulamalarla 2008 yı-
lında beyaz listeye geçtik ve o günden 
bu yana beyaz listedeyiz. 

Türk Bayrağı, denizcilik sektöründe 
dünyanın en prestijli bayrakları arasın-
da yer almaktadır” dedi. 84DE

Sıfır Atık Yönetmeli-
ği çerçevesinde hizmet alanı 
kapsamında Dalaman Bele-

diyesi ‘Sıfır Atık Belgesi’ al-
maya hak kazandı. 

83DE

Dalaman Belediyesi ‘Sıfır 
Atık Belgesi’ni aldı

Büyükşehir Muğla’nın 
Altyapısını Baştan Yarattı

Muğla Büyükşehir Belediyesi kurulduğu 
günden bugüne kadar öz kaynakları ve sağ-
ladığı kredilerle altyapıya 2 Milyar 58 Milyon 
TL yatırım yaptı. Ayrıca 1 Milyar 887 Milyon 
TL’lik altyapı yatırımı da sürerken bu proje-
lerle il genelinde arıtma kapasitesi %60, içme 
suyu miktarı ise %106 oranında arttı. 86DA

81 ilde 'Çember' Operasyonu:
4 bin 951 firari gözaltında

İçişleri Bakanı Ali Yerli-
kaya, son 4 günde 81 ilde eş 
zamanlı olarak aranan şa-
hıslara yönelik gerçekleştiri-

len ‘Çember-8 Operasyonla-
rında’ arama kaydı bulunan 
4 bin 951 firarinin yakalan-
dığını açıkladı. 82DE

Yollara 998 
Milyonluk Yatırım

Muğla Büyükşehir Belediyesi il ge-
nelinde 2014-2023 yılları arasında 998 
Milyon 806 bin TL yatırımla 3 bin 256 
km yol çalışması yaparak vatandaşların 
hizmetine sundu. 87DE

Büyükşehir’den 
Eğitime Büyük 
Destek 

Muğla Büyükşehir Belediyesi öğren-
cilere eğitim hayatlarında destek olmak 
için kırtasiye, sınav ücreti, okul kıyafeti, 
beslenme yardımları ile bugüne kadar 
7615 öğrenciye ulaştı ve 4 Milyon 130 
Bin TL destek sağladı. 86DA

Av.Barış Eğitlmez yazdı; Öçkan Uluyazı yazdı;

Amerikan
Oyunu

Kaddafi’nin yakın 
tarihimizdeki 
önemi…

82 84
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ORTACA 1. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİ

Av.Barış
EĞİLMEZ

barisegilmez@hotmail.com

Bu ülkede Bülent Ecevit de Sü-
leyman Demirel de Amerika’ya 
“Amerikan Eisonhower bursu” ile 
gönderilip eğitim!! alan si-
yasi liderlerdi. Ama işin 
garip tarafı bu ikisinden 
biri ülkeye döndüğün-
de Amerikan karşıtlığının 
ekmeğini yedi diğeri de 
Amerikan yalakalığının. 

Yani Amerika öyle bir 
oyun kuruyordu ki kendi-
sine karşı olan da yanın-
da olan da kendi tornasın-
dan geçiyordu. Biz de bu 
topraklarda Amerika’nın 
kurduğu oyunun için-
de “halk” rolünü oynuyorduk. Ay-
nı bizim gibi gelişmekte olan veya 
az gelişmiş birçok dünya ülkesin-
de olduğu gibi Amerika denen bu 
“tahakküm” devletinin vesayetinde 
çırpınıp duruyorduk. 

Recep Tayyip Erdoğan sonra-
sında ise bu oyunun bozulduğu-
nun birçok örneği var 1 Mart tez-
keresi, çuval olayı, Kapatma dava-
sı, gezi olayları, kobani eylemleri, 
15 Temmuz…gibi. Ama en sonun-
da zamanında “Komünizmle mü-
cadele derneği” kurdurduğu Fe-

tullah Gülen’e 15 Temmuzda dar-
be yaptırmaya kalktığında oyun ta-
mamen sona erdi. Bizde bu oyun 

15 Temmuzda tamamen 
bitti ama yeryüzünde ha-
la bu oyuna maruz kalan 
devletler var.

Ama artık dünya bu 
Amerikan tiyatrosunun 
oynanacağı bir sahne 
olmaktan uzaklaşıyor. 
“Ulus devlet” kavramının 
anlamsızlaştığı bir hale 
dönüyor. Artık para veya 
ordunun değil “bilgi”nin 
borusunun öteceği bir 
çağa girdik. Artık çağın 

bundan sonraki oyun kurucuları 
1-2 cm çipi üretenler olacak. 
Devlet-Vatan-Millet aidiyeti 
olmayanların ürettiği Yapay zeka, 
yazılım veya çip sahipleri şekil 
verecek bundan sonraki dünya 
siyasetine, ekonomisine veya 
sosyolojisine. 

Bu zamanı okuyan devletler de 
en azından şeklen ayakta kalabile-
cek ama diğer okuyamayanlar ay-
nı eskiden olduğu gibi bu sefer de 
bu çağın oyun kurucularının tiyat-
ro sahnesine meze olacak…

Amerikan Oyunu
 » Ceylin Şener

15 Aralık Cuma gü-
nü, saat 10.00- 11.30 ara-
sında Bodrum Merkez 
Pazaryeri'nde çiftçiler ve 
Bodrumluların katılımlarıy-
la gerçekleşecek bu özel et-
kinlikte katılımcılara börül-
celi tarhana çorbası, Bod-
rum gemici peksimeti ve 
coğrafi işaretli Bodrum 
mandalinası ikram edilecek.

Slow Food hareketinin 
temel hedefi olan "iyi, temiz 
ve adil gıda" ilkesini benim-
seyen organizasyon, 160'tan 
fazla ülkede destekçilere ve 
bin 600'den fazla yerel gru-
ba ev sahipliği yaparak ulus-
lararası bir platform oluştu-
ruyor. 2009 yılından bu ya-
na her yıl dünya genelinde 
kutlanan Toprak Ana (Ter-
ra Madre) Günü, yerel gı-
danın değerine dikkat çek-
mek, toprağın bereketini ve 

bize sunduğu nimetleri kut-
lamak açısından önem ta-
şıyor.

"Beslen, Öğren, 
Harekete Geç" sloganıyla 
gerçekleşecek olan etkinlikte 
Slow Food, Toprak Ana 
Günü vesilesiyle dünya 
genelinde yerel gıdanın 
önemini vurgulayarak, 
toprağın kutsal değerini 
ve sağlıklı beslenmenin 
önceliklerini benimseyen 
herkesi harekete geçmeye 
davet ediyor.

Slow Food Yaveş Ga-
ri Bodrum Birliği, Bod-
rum Belediyesi ve Bodrium 
Otel'in destekleriyle düzen-
lenecek bu anlamlı etkin-
lik, yerel topluluğun bir ara-
ya gelmesini, yerli mal üreti-
cilerinin desteklenmesini ve 
"iyi, temiz ve adil" gıdanın 
önemine dair farkındalığın 
artmasını hedefliyor.

BODRUM’DA 10. TOPRAK ANA 
GÜNÜ VE YERLİ MALI HAFTASI 

Bodrum Belediye Başka-
nı Ahmet Aras'ın ev sahipli-
ğinde düzenlenen programa 
CHP PM Üyesi Alkım Deni-
zaslanı, Türkiye Amatör Spor 
Kulüpleri Konfederasyonu 
Genel Başkan Yardımcısı ve 
Muğla İl Başkanı Mehmet 
TOP, Bodrumspor A.Ş. Yö-
netim Kurulu Başkanı Fikret 
Öztürk, meclis üyeleri, bele-
diye başkan yardımcıları, bi-
rim müdürleri ve personelle-
ri, Karabağ Mahalle Muhtarı 
Ali Saygı, ilçe spor kulüpleri 
başkanları ile sporcuları, ba-
sın mensupları ve vatandaş-
lar katıldı. 

Aykoç Konseri ile başla-
yan açılış programında Saygı 
Duruşu ve İstiklal Marşı son-
rası açılışa katılamayan da-
vetlilerin mesajları okundu. 

Belediye Meclis Üyesi Ta-
mer Mandalinci, konuşma-
sında Belediye Başkanı Ah-
met Aras’ın Turgutreislile-

re bir söz verdiğini belirterek 
sözlerine devam etti: “Genç-
lerimizin spor yaptığı bu sta-
dı yaşadığımız çağa uygun, 
Amiral Turgut Reis’in adı-
na yakışır bir şekilde yenile-
menin sözü verilmişti. Bugün 
burada, bu sözü gerçekleştir-
miş olmanın haklı gururunu 
yaşıyoruz.” Sahanın Avrupa 
standartlarında yenilendiğini 
vurgulayan Tamer Mandalin-
ci, bu işte emeği geçen herke-
se teşekkür etti. Amatör Spor 
Kulüpleri olarak gençleri kö-
tü alışkanlıklardan kurtarma-
yı ve yediden yetmişe herkesi 
spora yönlendirmeyi hedef-
lediklerini, bunun için spor 
alanlarına ihtiyaç olduğunu 
belirten Türkiye Amatör Spor 
Kulüpleri Konfederasyo-
nu Genel Başkan Yardımcısı 
Mehmet TOP, yöreye kazan-
dırılan saha için başta Başkan 
Aras olmak üzere emeği ge-
çen herkese teşekkür etti.

Konuşmanın ardından 
Mehmet TOP ve Turgutreis 
Spor Kulübü Başkanı Melih 
Aydoğan tarafından Belediye 
Başkanı Ahmet Aras’a teşek-
kür plaketi takdim edildi.

Bodrum Belediye Başka-
nı Ahmet Aras, gerçekleştir-
diği açılış konuşmasında dört 
buçuk yıllık süreçte yapılan 
çalışmalar hakkında bilgilen-
dirmede bulunarak spor ala-
nında yapılan altyapı tesis-
lerinin başarının yolunu aç-
tığını söyledi. Bodrum’da-
ki amatör spor kulüplerine 
her zaman destek oldukla-
rını belirten Başkan Aras, 
“Bundan sonraki hedefimiz 
Gümüşlük'te bulunan futbol 
sahamızı aynı Turgutreis’te-
ki gibi çağdaş, çocuklarımı-
za yakışır bir sahaya kavuştu-
racağız” dedi. Bahçelievler’de 
yapılmakta olan spor komp-
leksinde tenis sahası, bas-
ket sahası, halı saha ve okçu-

luk parkurunun yer alacağını 
ve Turgutreis’in çok kısa za-
man içinde kapalı spor salo-
nu projesine kavuşacağının 
müjdesini de veren Beledi-
ye Başkanı Ahmet Aras, bun-
dan sonraki yatırımların üst 
yapı olarak devam edeceğini, 
alt yapı olmadan üst yapının 
olamayacağını belirtti. 

Açılışta söz alan Bod-
rumspor A.Ş. Yönetim Ku-
rulu Başkanı Fikret Öztürk, 
iş insanı ve futbola gönül ve-
renler olarak amatör futbol 
ile ilgili ellerinden gelebile-
cek her türlü desteği sağla-
yacaklarını belirtirken, CHP 
PM Üyesi Alkım Denizaslanı 
da yeşil alanların genişleme-
si, çocukların kötü alışkanlık-
lardan uzak durabilmeleri ve 
sporla ilgilenmeleri için her 
türlü katkıyı bugüne kadar 
verdilerini belirterek yenile-
nen sahanın Bodrum için ha-
yırlı olmasını diledi. Gerçek-
leşen açılışın ardından futbol 
sahasında incelemelerde bu-
lunan Başkan Aras, genç fut-
bolculara futbol topu hediye 
etti. Amatör kulüp sporcula-
rı sahanın ortasında dev Türk 
bayrağı açtı. 

AMİRAL TURGUT REİS FUTBOL SAHASI AÇILDI
 zBodrum Belediyesi tarafından yapılan çalışmalar sonrasında çağdaş 
standartlara getirilen Amiral Turgut Reis Futbol Sahası’nın açılışı 
düzenlenen törenle gerçekleşti.

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, sos-
yal medya hesabından "aranan şa-
hıslara" yönelik gerçekleştirilen ope-
rasyonlara ilişkin paylaşımda bulun-
du. Yerlikaya, son 4 gün içinde 81 il-
de eş zamanlı olarak 'aranan şahısla-
ra' yönelik gerçekleştirilen Çember-8 
Operasyonları'nda arama kaydı bulu-
nan 4 bin 951 firarinin yakalandığı-
nı bildirdi.

Yerlikaya, şunları kaydetti:
"0-5 yıldır aranmakta olan 4 bin 

880 şahıs, 5-10 yıldır aranmakta olan 
53 şahıs, 10 yıl ve üzeri aranmak-
ta olan 18 şahıs yakalandı. Hırsızlık-
tan 536 şahıs, dolandırıcılıktan 257 
şahıs, yağmadan 101 şahıs, adam öl-
dürmeden 55 şahıs, cinsel suçlardan 
55 şahıs başta olmak üzere diğer suç-
lardan yakalananlarla birlikte top-
lam 4 bin 951 şahıs Çember-8 ope-
rasyonlarında yakalanmıştır. İl Jan-
darma Komutanlıkları, İl Emniyet 
Müdürlükleri ve Sahil Güvenlik Ko-
mutanlığımızca 81 il genelinde eş za-
manlı olarak gerçekleştirilen Çem-
ber-8 Operasyonları'nda bu şahıslar, 
yol aramalarında, ev ve iş yerlerinde, 
kimlik kontrollerinde yakalanıp ada-
lete teslim edildi. " (internethaber)

81 ilde 'Çember' 
Operasyonu:
4 bin 951 firari 
gözaltında

 z İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, son 
4 günde 81 ilde eş zamanlı 
olarak aranan şahıslara yönelik 
gerçekleştirilen ‘Çember-8 
Operasyonlarında’ arama kaydı 
bulunan 4 bin 951 firarinin 
yakalandığını açıkladı. Bu ülkede Bülent Ecevit de Sü-

leyman Demirel de Amerika’ya 
“Amerikan Eisonhower bursu” ile 
gönderilip eğitim!! alan si-
yasi liderlerdi. Ama işin 
garip tarafı bu ikisinden 
biri ülkeye döndüğün-
de Amerikan karşıtlığının 
ekmeğini yedi diğeri de 
Amerikan yalakalığının. 

Yani Amerika öyle bir 
oyun kuruyordu ki kendi-
sine karşı olan da yanın-
da olan da kendi tornasın-
dan geçiyordu. Biz de bu 
topraklarda Amerika’nın 
kurduğu oyunun için-
de “halk” rolünü oynuyorduk. Ay-
nı bizim gibi gelişmekte olan veya 
az gelişmiş birçok dünya ülkesin-
de olduğu gibi Amerika denen bu 
“tahakküm” devletinin vesayetinde 
çırpınıp duruyorduk. 

Recep Tayyip Erdoğan sonra-
sında ise bu oyunun bozulduğu-
nun birçok örneği var 1 Mart tez-
keresi, çuval olayı, Kapatma dava-
sı, gezi olayları, kobani eylemleri, 
15 Temmuz…gibi. Ama en sonun-
da zamanında “Komünizmle mü-
cadele derneği” kurdurduğu Fe-

tullah Gülen’e 15 Temmuzda dar-
be yaptırmaya kalktığında oyun ta-
mamen sona erdi. Bizde bu oyun 

15 Temmuzda tamamen 
bitti ama yeryüzünde ha-
la bu oyuna maruz kalan 
devletler var.

Ama artık dünya bu 
Amerikan tiyatrosunun 
oynanacağı bir sahne 
olmaktan uzaklaşıyor. 
“Ulus devlet” kavramının 
anlamsızlaştığı bir hale 
dönüyor. Artık para veya 
ordunun değil “bilgi”nin 
borusunun öteceği bir 
çağa girdik. Artık çağın 

bundan sonraki oyun kurucuları 
1-2 cm çipi üretenler olacak. 
Devlet-Vatan-Millet aidiyeti 
olmayanların ürettiği Yapay zeka, 
yazılım veya çip sahipleri şekil 
verecek bundan sonraki dünya 
siyasetine, ekonomisine veya 
sosyolojisine. 

Bu zamanı okuyan devletler de 
en azından şeklen ayakta kalabile-
cek ama diğer okuyamayanlar ay-
nı eskiden olduğu gibi bu sefer de 
bu çağın oyun kurucularının tiyat-
ro sahnesine meze olacak…
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 Kooperatifimizin olağanüstü genel kurulu 13/01/2024 Cumartesi günü saat: 
11.00 de Atatürk Mahallesi Cumhuriyet Cad. No : 5/1 ( Ortaca Ziraat Odası Merke-
zi ) Ortaca / MUĞLA adresinde aşağıdaki gündeme göre yapılacaktır. Çoğunluk te-
min edilmezse 20/01/2024 Cumartesi günü  aynı yer ve saatte yapılacaktır.  
 Tüm ortaklarımıza ilan olunur.
GÜNDEM:
1.- Açılış ve Yoklama
2.- Toplantı Divan Heyetinin seçimi
3.- Atatürk ve Şehitler için saygı duruşu
4.- Kooperatif Dış Denetçi Asil ve Yedek Üyelerinin seçilmesi ve ücretlerinin belir-
lenmesi,
5.- Dilek ve temenniler
6.-  Kapanış
  Öner KURT   Nurettin Fatih DAĞDELEN
  Yönetim Kurulu Başkanı Başkan Yrd.
Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr.’de Basın: ILN01948493

SINIRLI SORUMLU ORTACA MEYVE SEBZE 
TARIM SATIŞ KOOPERATİFİ BAŞKANLIĞINDAN;

Muğla’nın merkez ilçesi 
olan Menteşe’de oda ve der-
nek ziyaretleri gerçekleştiren 
Başkan Tokat, şehir merke-
zinde esnaf ve vatandaşları 
da selamladı.

Daha yaşanabilir, da-
ha adil ve daha çağdaş bir 
Muğla anlayışıyla yola çıktı-
ğını belirten Muğla Büyük-
şehir Belediye Başkanlığı 
Aday Adayı Muhammet To-
kat, ilk ziyaretini CHP Men-
teşe İlçe Başkanlığı’na ger-
çekleştirdi. İlçe Başkanı Na-
il Kızıl ve yönetimi tarafın-
dan karşılanan Başkan To-
kat, Muğla için projelerini 
anlatarak, ilçe başkanlığının 
çalışmaları hakkında bilgi-
ler aldı.

ODA VE DERNEK 
BAŞKANLARI ZİYARET 

EDİLDİ…
Başkan Tokat,  daha son-

ra sırasıyla Muğla Esnaf ve 
Sanatkarlar Kredi ve Kefalet 
Kooperatifi Başkanı Azim 
Çetin, Yiyecek Maddele-
ri Yapanlar ve Satanlar Esnaf 
Odası Başkanı Güven Akar-
ken, Muğla Yörük Obaları 
Derneği Başkanı Orhan Ak-
can, Muğla Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Bülent Karakuş, Kam-
yoncu Otomobilci ve Şoför-
ler Esnaf Odası Başkanı Arif 
Özer, Muğla Barosu Başka-
nı Levent Akgün ve Muğla 
Ticaret Borsası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Hurşit Öztürk’e 
ziyaret gerçekleştirdi.

Son ziyaretini Muğla 
Spor Yönetim Kurulu Baş-
kanı Menaf Kıyanç ve yöne-
timine gerçekleştiren Baş-
kan  Tokat, sporun ve spor-
cunun her zaman yanında 
olduklarını belirterek, Kulüp 

Başkanı Kıyanç’tan takım ve 
lig müsabakaları hakkında 
bilgiler aldı.  

MUĞLA’MIZ İÇİN 
AŞKLA ÇALIŞACAĞIZ…

Oda, dernek ve sivil top-
lum kuruluşları ile ortak akıl 
ve uyum içinde Muğla’nın 
sorunlarını çözmek ve daha 
yaşanabilir Muğla yaratmak 
için var gücüyle çalışacağı-
nın altını çizen Muğla Bü-
yükşehir Belediye Başkanlığı 
Aday Adayı Muhammet To-
kat, “Bugün güzel Muğla’mı-
zın Menteşe ilçesine gelerek, 
kıymetli oda ve dernek baş-
kanlarımızı ziyaret ettik. Mi-
safirperverliklerinden dolayı 
tüm Başkanlarımıza yürek-
ten teşekkür ediyorum. Hep 
beraber Muğla’mız için aşkla 
çalışacağız. Muğla kazana-
cak, insanımız kazanacak…
”dedi. 

Başkan Tokat’tan 
Menteşe’de ziyaretler

 zMilas Belediye Başkanı, Muğla Büyükşehir Belediye Başkanlığı Aday 
Adayı Muhammet Tokat, Menteşe’de bir dizi ziyaret gerçekleştirdi.

 » Ceylin Şener
Kadın ve Aile Hizmetleri 

Müdürlüğü Toplumsal Cinsi-
yet Eşitlik Bürosu tarafından 
20 Kasım Dünya Çocuk Hak-
ları Günü kapsamında, Zabı-
ta Müdürlüğü personelleri-
ne Çocuk Güvenliği Atölyesi 
gerçekleştirildi.

Atölyede Toplumsal Cin-
siyet Eşitlik Büro çalışanı, 
Sosyal Hizmet Uzmanı Ege 
Hazal Yıldız Yazıcıoğlu, ço-
cuğa verilen anlam üzerinde 
durarak çocuk hakları, çocuk 
koruma ve çocuk katılımı ko-

nusunda bilgilendirme yaptı. 
Sosyal Hizmet Uzmanı 

Mehmet Can Yazıcıoğlu ise 
çocuk güvenliği üzerinde du-
rarak bu konunun yerel yöne-
timlerin, zabıtanın görev ve 
yetki alanları dahilinde oldu-
ğunu söyledi. Çocuğa yöne-
lik ihmal, istismar ve sömürü 
durumuna ilişkin bilgi edinil-
mesi, tanıklık veya sadece bir 
endişe durumunda başvuru-
labilecek mekanizmalar hak-
kında bilgi vererek zabıtanın 
bu mekanizmalara bildirim 
yapmasına ilişkin yasal yü-

kümlülüklere değindi. 
Yerel Eşitlik Eylem Pla-

nı perspektifi ile hizmetleri-
ni sürdüren Bodrum Beledi-
yesi Kadın ve Aile Hizmetle-
ri Müdürlüğü, yerelde çocuk 
güvenliğinin sağlanması adı-
na, sadece Politika Belgesi’nin 
hazırlanmasında öncülük et-
meyi değil, Çocuk Güvenliği 
Politika Belgesi’nin belediye-
de etkin bir şekilde uygulana-
bilmesi adına izleme, değer-
lendirme ve destek çalışmala-
rını gerçekleştirmeyi planla-
maktadır. 

Belediyeden çocuk güvenliği 
politikası atölyesi

 zBodrum Belediyesi tarafından Çocuk Güvenliği Politikasını oluşturmak 
üzere belediye personeline atölye düzenlendi

 » Harun Yıldırım
Sıfır Atık Yönetmeliği çerçevesinde 

hizmet alanı kapsamında Dalaman Bele-
diyesi ‘Sıfır Atık Belgesi’ almaya hak ka-
zandı. 

Dalaman Kaymakamı Mesut Yaku-
ta, Dalaman Belediye Başkanı Muhammet 
Karakuş ve Çevre Şehircilik İklim Deği-
şikliği Müdürü Ömer Bolat başkanlığında, 
Bakanlığın desteği ile Dalaman Belediyesi 
tarafından yapılan ‘Atık Getirme Merkezi 
(AGM)’ nde saha ziyaretinde bulundular.

İl Müdürlüğü ve Belediye personelinin 
katılım sağladığı saha ziyaretinde Bakanlı-
ğın ‘Sıfır Atık’ projesi ve Dalaman ilçesin-
de atık yönetimi konularında değerlendir-
meler yapıldı. 

Dalaman Belediye Başkanı Muham-
met Karakuş’a  ‘Sıfır Atık Belgesi’, İl Müdü-
rü Ömer Bolat, tarafından takdim edildi.

Dalaman Belediyesi 
‘Sıfır Atık Belgesi’ni aldı
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Kaddafi’ nin yakın tarihimiz-
deki önemi…

1974 yılında, Türk Silahlı 
Kuvvetleri adaya başarılı bir çı-
karma yapmış ve oradaki Türkle-
ri kurtarmıştı. Türk-Yunan sava-
şı her an başlayabilirdi. Türkiye, 
olası bir savaş için ha-
zırdı fakat ciddi bir si-
lah eksikliği vardı. ABD 
ve batı, Kıbrıs’ tan dola-
yı silah ambargosu uy-
guluyordu. 

Türkiye, İran ve 
Irak’a silah için başvur-
du. İran biraz oyaladı, 
sonra basit bazı mal-
zemeler gönderdi. Irak 
ise “İstedikleriniz bizde 
yok ama Libya’da var” 
dedi. 

Türk Dışişleri, hemen Lib-
ya ile temas kurdu. Libya, 
Kaddafi’nin kapattığı ABD üs-
sünde, fazlasıyla silah ve malze-
me olduğunu, bunları gönde-
rebileceklerini bildirdi. Kısa sü-
re içinde 4 uçak dolusu silah ve 
malzeme Türkiye’ye gönderil-
di. Milli Savunma Bakanımız 
Kaddafi’ye teşekkür mektubu 
gönderip ve ardından Libya’ya 
gidilip yeni silah isteğimizin ol-
duğunu da iletilmesinin tali-
matını verdi. Libya’ya giden he-
yet, Libya genelkurmay başkanı-
na, Türkiye’nin silahların parası-
nı ödemek istediğini iletti ve ye-
ni silah isteğinde bulundu. 

Libya Genelkurmay Başkanı; 
“Sizden para almayız. Depolar-
da ne kadar silah, malzeme var-
sa hemen gönderelim” dedi. He-
yetteki Türk subaylar üsse gide-
rek işe yarayacak silah ve malze-
meleri belirledi. Bunlar 4 DC 9 
uçağına yüklenerek Türkiye’ye 
gönderildi. 

Her şey Kaddafi’nin kesin 
emri ile gerçekleşmişti. Kadda-
fi, Türklerle gurur duyduklarını 
söyledi. Heyeti misafir etti, he-
yetteki rahmetli Deniz Baykal, 
Kaddafi’ye Kıbrıs harekâtını an-
lattı. Kaddafi, “Neden tamamı-
nı işgal etmediniz ?” diye sor-
du ve ardından “Eğer Yunanis-
tan kıpırdarsa size elimizden ge-
len bütün yardımı yaparız” dedi. 
Libya lideri, Baykal’a ‘Ben asker-
lerle yemek yiyeceğim. Siz de 
gelin ve onlara Kıbrıs harekatı-
nı anlatın’ diye ricada bulundu. 
Baykal, ‘Sevinerek kalırız ama 
uçağı kaçırırız’ dedi. Bunun üze-
rine Kaddafi, ‘Önemli değil, be-
nim uçağımla gidersiniz’ deyin-
ce kaldılar. Yemeğin ardından, 
Türkiye’ye Kaddafi’nin uçağıyla 
döndüler. 

Türkiye’nin çok zor günle-
rinde Kaddafi’nin gösterdiği bu 
dostluk hiç unutulamaz. Mer-
hum Kaddafi o dönemde Türki-
ye için, hiçbir ülkenin yapmadı-
ğını yapmıştı. 

Onunla ilgili az bilinenler: 
- Libya’da, elektrik, su ve do-

ğalgaz ücretsizdi. 
- Libya, vatandaşlarına, sıfır 

faizle kredi veriyordu. 
- Öğrencilere, yaptıkları tah-

sile göre ortalama ücret ödeni-
yordu. 

- Tüm üniversi-
te mezunları, iş bula-
na kadar maaşa bağla-
nıyordu. 

- Evlenen çiftlere, 
bedelsiz olarak konut 
veriliyordu. 

- Libya’da istisnasız 
her aile, aylık 300 euro 
yardım alıyordu. 

- Yurt dışında tah-
sil yapanlara, 2500 Euro 

harçlık yanında, barınma ve araç 
yardımı yapılırdı. 

- Libya’da otomobiller fabrika 
maliyetine satılıyordu ve güm-
rük vergisini, devlet karşılıyordu. 

- Libya, hem Afrika kıtasında, 
hem de dünyada borçsuz olan 
tek ülkeydi. 

- Eğitim, tahsil ve sağlık hiz-
metleri tüm vatandaşlara bedel-
sizdi. 

- Nüfusun yüzde 25’i yüksek 
tahsillidir. 

- Bir somun ekmek fiyatı sa-
dece 15 centti. 

- Benzinin litresi, 0.08 
Euro’ydu. 

- Petrol gelirlerinin %90’ı 
Libya halkına gidiyordu. 

- Kaddafi, hiç IMF veya Dün-
ya Bankası kredisi kullanmadı. 

Kısacası SOSYAL DEVLE-
Tİ kuran tek Afrika lideriydi. 
ABD ve diğer kapitalist Ülkeler 
Libya’ya bunlardan dolayı düş-
mandı. 

Asla bir diktatör değildi, adil 
ve dürüsttü. Libya bağımsızdı, 
savaşın gerçek nedeni budur. 

Ne zaman ki Kaddafi, petrol 
İhraç eden ülkelere, OPEC Dolar 
ve Euro yerine altın karşılığı satış 
yapmalarını önerdi, bu onun so-
nunu hazırladı. Kaddafi’ nin bu 
söylemi, altın karşılığı para bas-
mayan batılı ülkelerin iflasını is-
temek demekti. 

Bunu en son dile getiren Sad-
dam Hüseyin’di. Saddam Hü-
seyin, OPEC ülkelerine, do-
lar karşılığı satış yapmamalarını 
önermişti. Tüm dünya Saddam 
Hüseyin’in sonunun ne olduğu-
nu biliyor; ASILDI ! ...Ve ondan 
sonra ABD ve diğer kapitalist Ül-
keler bir Arap baharı uydurup 
çoğunluğu Mısır ve yabancı kö-
kenlileri halk gibi gösterip ayak-
landırıp Libya’ yı iç savaşa sürük-
lediler ve bir gün onu şehit et-
tiler, asla vatanını terk etmedi, 
elinde silahı ile kahramanca öl-
dü.. Seneler geçti, Libya hala dü-
zelmedi, halk onu mumla arıyor. 

Allah gani gani rahmet eyle-
sin.

Özkan 
ULUYAZI

Kaddafi’ nin yakın 
tarihimizdeki önemi…

 » Harun Yıldırım
Bakan Uraloğlu, dünya deniz-

cilik sektöründe Türk Bayrağı’nın 
en prestijli bayraklar arasına yeri-
ni aldığını belirterek, “2002 yılı-
na kadar neredeyse sadece İstan-
bul Tuzla’da sıkışmış olan bir ter-
sanecilik faaliyeti söz konusuydu. 
Türk bayraklı gemiler kara liste-
deydi. Vergi yüklerinden bunalmış 
bir denizcilik sektörü vardı. Ama 
AK Parti hükümetleri olarak bu 
gidişata dur dedik. 2002 yılından 
bu yana bir deniz kaptanının oğlu 
olan Sayın Cumhurbaşkanımızın 
vizyonu ve kaptanlığında denizci-
lerimizin bahtını ak, yolunu açık 
etmek için çok önemli atılım ve 
politikalar gerçekleştirdik. Haya-
ta geçirdiğimiz denetim ve uygula-
malarla 2008 yılında beyaz listeye 
geçtik ve o günden bu yana beyaz 
listedeyiz. Türk Bayrağı, denizci-
lik sektöründe dünyanın en pres-
tijli bayrakları arasında yer almak-
tadır” dedi.

ÖTV’SİZ YAKIT 
UYGULAMASINI HAYATE 

GEÇİRDİK
Bakan Uraloğlu, denizcileri-

mizin üzerindeki yükü paylaşmak 
için ÖTV’siz yakıt uygulaması-
nı hayata geçirdiklerini ifade ede-
rek, “2004 yılından itibaren, sicil-
lerimize kayıtlı yük ve yolcu taşı-
yan gemilere, ticari yatlara, hiz-
met ve balıkçı gemilerine ÖTV 
tutarını sıfıra indirdik. Bugüne ka-
dar sektöre yaklaşık 11 milyar lira 
ÖTV’siz yakıt desteği verdik” di-
ye konuştu.

KOCAELİ VE MERSİN’DEKİ 
KONTEYNER LİMANLARI 
DÜNYADA İLK 100 LİMAN 

ARASINA GİRDİ
Bakan Uraloğlu, “Bugün Tür-

kiye; 217 limanında 543 milyon 

ton yük, 12,4 milyon teu kontey-
ner elleçlenen, Tekirdağ, Ambarlı, 
Kocaeli ve Mersin’de bulunan kon-
teyner limanları dünyada ilk 100 
liman arasına girdi. 85 faal tersa-
nesi ile gemi siparişinde Dünya’da 
7, 45,7 milyon dedveyt tona ulaşan 
deniz ticaret filosu ile dünya sıra-
lamasında 12’nci sırada yerini aldı. 
1 milyonu aşan amatör denizci ve 
138 bin gemi insanı ile dünyanın 
önde gelen denizci ülkeleri arasın-
dadır” dedi.

GEMİ İNŞA SEKTÖRÜ 
YÜZBİNLERİ İSTİHDAM 

EDİYOR
Gemi inşa sektörünün emek 

yoğun niteliği ve oluşturduğu ge-
niş faaliyet alanı ile ülkemizde-
ki istihdamın artmasına da önem-
li katkılar sağladığını dile getiren 
Bakan Uraloğlu şöyle devam etti;

“İstihdamı önemli ölçüde artı-
ran bu sektörde çalışan sayısı yüz-
binlere dayanmıştır. Yan sanayi ça-
lışanları ile birlikte değerlendiril-
diğinde çok sayıda insana geçim 
kaynağı olan dev bir sektörden 
bahsediyoruz. Memnuniyetle ifa-
de etmek isterim ki, Türk gemi in-
şa sanayi; en son teknolojileri kul-
lanan, çevreye duyarlı, yüksek ka-
liteli ve taahhütlerine sadık işi vak-
tinde bitiren özellikleriyle dünyada 
saygın bir yere sahiptir. Biz tersa-
neciliğimizi tüm kıyılarımıza ya-
yacak politikalar geliştirdik ve özel 
sektör temsilcilerimizin önünü aç-
tık. Sayısal ve kapasite olarak geç-
mişten bugüne sektörümüze baka-
cak olursak; 2002 yılında 37 olan 
tersane sayımız 85’e, Yıllık üretim 
kapasitemizi ise 550 bin dedveyt 
ton’dan 4,8 milyon dedveyt tona 
yükselttik. Tersanelerimizdeki ba-
kım-onarım hacmi de son 10 yıl-
da yüzde 129 oranında artarak 35 

milyon detveyt tona yükseldi. Ge-
mi sanayimizin inovatif, çevreci 
ve alternatif enerji kullanma yete-
neği ile rekabet gücü gün geçtikçe 
artmakta, döviz getirisi ile de ül-
ke ekonomisine büyük katkı sağla-
maktadır.”

BALIKÇI GEMİ İNŞAASINDA 
İSPANYA’YI GERİDE 

BIRAKARAK EN FAZLA 
İHRACAT YAPAN ÜLKE OLDU

Bakan Uraloğlu, özellikle 
balıkçı gemisi inşasında atağa 
geçen Türkiye’nin, rakibi İspanya’yı 
geride bırakarak en fazla ihracat 
yapan ülke olduğuna da vurgu 
yaparak, “Liderliğini korumak 
için çalışmalarına hız kesmeden 
devam eden gemi inşa sanayimiz 
dünya balıkçılığında önde olan 
ülkelere balık avlama ve canlı balık 
taşıma gemisi ihracatı yapan bir 
konuma gelmiştir. Dünyanın ilk 
hibrit balıkçı gemisi ile en büyük 
canlı balık taşıma gemisinde, full 
elektrikli feribot, LNG-hibrit-
elektrikli römorkör, katamaran 
enerji gemisi gibi birçok yenilikçi 
projede Türk mühendislerinin 
imzası vardır. Değerli tekne 
imalatçıları, Günümüzde, yatlara 
talebin giderek arttığını da 
görmekteyiz” dedi.

TÜRKİYE SÜPERYAT 
ENDÜSTRİSİNİN PARLAYAN 

YILDIZIDIR
“Gururla belirtmek istiyorum 

ki ülkemiz dünya süperyat endüst-
risinin parlayan yıldızıdır” diyen 
Bakan Uraloğlu, konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi:

“Yat inşa sektöründe küresel 
pazarda önemli bir konumda olan 
ülkemiz özellikle mega yat inşası 
noktasında İtalya ve Hollanda’nın 
ardına dünyada üçüncü sırada yer 
almaktadır.  DEVAMI SAYFA 5’DE

BAKAN URALOĞLU:

TÜRK BAYRAĞI, DENİZCİLİK 
SEKTÖRÜNDE DÜNYANIN EN 
PRESTİJLİ BAYRAKLARI ARASINDA 
YERİNİ ALMAKTADIR

 zUlaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu, Muğla’da inşası tamamlanan 
Ören Tekne İmal ve Çekek Yeri’nin açılışını gerçekleştirdi. Törende konuşan Bakan 
Uraloğlu, vergi yükünden bunalmış ve 2008 yılına kadar kara listede olan Türk 
denizciliğinin, hayata geçirilen denetim ve uygulamalarla beyaz listeye geçtiğini 
söyledi.
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 » Harun Yıldırım
Muğla Valisi İdris Akbı-

yık Ortaca’yı ziyaret etti. 
Ortaca Kaymakamlığın-

da Ortaca Kaymakamı Ke-
nan Aktaş, Ortaca Beledi-
ye Başkanı Alim Uzundemir, 
kurum ve kuruluş müdürle-
ri, oda başkanları ve sivil top-

lum kuruluşu temsilcileri ile 
bir araya geldi. 

Vali İdris Akbıyık 
ayrıca, Ortaca Belediye 
Başkanlığında, Kaymakam 
Kenan Aktaş, Ortaca 
Belediye Başkanımız Alim 
Uzundemir, Milliyetçi 
Hareket Partisi Ortaca İlçe 

Başkanı Nebahat Akyıldız ve 
Ak Parti Ortaca İlçe Başkanı 
Burak Kaplan ile de görüştü.

İlçenin genel durumu 
hakkında bilgiler alan Vali 
İdris Akbıyık, ilçeye değer 
katacak yatırım ve projeler 
hakkında istişarelerde 
bulundu.

Muğla Valisi Akbıyık 
Ortaca’yı ziyaret etti

4DEN DEVAM; Koordine-
si Bakanlığımızca gerçekleşti-
rilen ve Avrupa’nın en büyük 

tekne imal yeri konumuna 
gelecek olan İzmir Çaltılıde-
re Tekne İmal ve Çekek Yeri 

Projesi de tüm hızıyla devam 
etmektedir. Bartın Kurucaşile 
Tekne İmal Yeri Projemiz de 
hayata geçmiş ve faaliyetleri-

ne başlamıştır.”
4 BİN KİŞİLİK İSTİHDAM 

ALANI SAĞLANDI
Açılışı gerçekleştiri-

len Ören Tekne İmal ve Çe-
kek Yeri’nin; 275 bin m2 alan 
üzerinde, 16 hangarda, 32 
kooperatif üyesi işletmeci ile 

tekne imal ve çekek faaliye-
ti yürüteceğini kaydeden Ba-
kan Uraloğlu, “Bu alanda, 
sağlanacak 4 bin kişilik istih-
dam bölge ve ülkemiz insa-
nına ekmek kapısı olacaktır. 
Boyutlarına bağlı olarak yıl-
lık 60 tekne üretimi yapılma-
sı planlanmaktadır. Hayırlı 
uğurlu olsun” dedi.

EGE BÖLGESİ’NDE YENİ 
YAT LİMANI PROJE 
ÇALIŞMALARIMIZ 
DEVAM EDİYOR

Yatçılığın önemli bir par-
çası olan yat limanlarının ül-
kemizdeki durumunu da de-
ğerlendiren Bakan Uraloğ-

lu, “63 yat limanı ve yat ya-
naşma yerinde 25 bin 38 yat 
bağlama ve barınma kapa-
sitesine sahibiz. Yapacağı-
mız yatırımlarla bu kapasite-
nin çok daha üzerine çıkma-
yı planlamaktayız. Ege Böl-
gesinde yeni yat limanları ya-
pılması amacıyla devam eden 
proje çalışmalarımızla 5000 
tekne bağlama kapasitesi el-
de edeceğiz. Yat limanlarının 
yanında kruvaziyer gemiler 
için de Fethiye’de yeni bir li-
man yapılması amaçlı proje 
çalışması sürdürüyoruz. Di-
ğer taraftan, amatör denizci-
lerimizden de özel tekneleri-
nin bağlama ve barınma ye-

ri için birçok talep geliyor. Bu 
kapsamda da yat limanı kon-
septi dışında, izin onay süre-
cini kısaltıp yatırım maliye-
tini düşürmek suretiyle tek-
ne bağlama kapasitesini artır-
mayı amaçlayan çalışmaları 
paydaşlarımızla hayata geçi-
riyoruz” diye konuştu.

DENİZLERİMİZ BİZİM 
“MAVİ VATAN”IMIZ

Bakan Uraloğlu, “Ulaştır-
ma ve Altyapı Bakanlığı ola-
rak denizciliğimizin daha da 
gelişmesi, denizlerimizden 
sağlanan imkânların artırıl-
ması, kaynaklarının ekono-
miye kazandırılması için da-

ha da etkin çalışacağız. Çün-
kü bizim için denizcilik sade-
ce bir uğraş değil, kültürdür, 
güçtür.

Denizlerimiz bizim “MA-
Vİ VATAN”IMIZDIR. Hepi-
miz çok iyi biliyoruz ki, de-
nizciliğimizin bugün geldiği 
konum devletimizin denizci-
liğimize verdiği önem ve sek-
törün paydaşları sayesinde-
dir. Bakın bütün bu olumlu 
gelişmelerin bir sonucu ola-
rak geçtiğimiz hafta, ulus-
lararası Denizcilik Örgütü 
(IMO) konsey üyeliği seçim-
lerinde, ülkemiz, tarihinin en 
yüksek oyunu alarak üst üs-
te 13. kez seçildi. Yine sektö-

rümüz için güzel bir gelişme 
de “Türk Loydu”, Uluslarara-
sı Klas Kuruluşları Birliği’ne 
(IACS) üye oldu. Bu gelişme, 
Türk Loydu’nun uluslarara-
sı düzeyde etkisini arttırarak, 
Türk denizcilik sektörünün 
ve gemi sanayisinin daha faz-
la söz sahibi olmasına da kat-
kı sağlayacaktır” dedi.

Bakan Uraloğlu, açıkla-
masının ardından Ören Tek-
ne İmal ve Çekek Yeri’nin 
açılış törenini kurdele kes-
mek sureti ile gerçekleştirir-
ken, butona basmak sureti 
ile denizden gemi çekme iş-
leminin başlangıcının startı-
nı verdi.
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 » Ceylin Şener
Turizm sezonunda 

nüfusunun yaklaşık 5 
katından fazla yerli ve 
yabancı misafire ev sahipliği 
yapan Muğla’da, Büyükşehir 
Belediyesi en büyük bütçeyi 
altyapıya ayırdı. Kurulduğu 
2014 yılında tüm ilçeleri 
için altyapı atağını başlatan 
Büyükşehir Belediyesi, 
yaklaşık 10 yıllık süreçte 2 
Milyar 58 Milyon TL altyapı 
yatırımını yaptı. 

Bunun yanı sıra İl gene-
linde 1 Milyar 887 Milyon 
TL’lik altyapı yatırımı devam 
ederken projelerin 2024 yı-
lı içerisinde tamamlanma-
sı planlanıyor. Projelerin ta-
mamlanması ile birlikte Bü-
yükşehir Belediyesi’nin alt-
yapı yatırımları toplamı 3 
Milyar 945 Milyon TL’ye ula-
şacak. 

Muğla Büyükşehir Be-
lediyesi 2014 yılında başlat-
tığı altyapı çalışmaları için 
10 yıllık süre içerisinde İller 
Bankası’ndan 54 Milyon TL, 
Dünya Bankası’ndan 94 Mil-
yon Euro kredi aldı. Büyük-
şehir Belediyesi’nin Muğla 
için sağladığı diğer bir kredi 
olan 62,5 Milyon EURO’luk 
kredi de 2020 yılı Aralık 
ayından beri Cumhurbaş-
kanlığı onayında bekliyor. 
Muğla Büyükşehir Belediyesi 
sağladığı bu kredilerle Bod-
rum, Fethiye, Ula, Kavaklıde-
re ve Milas Türkevleri-Boza-
lan kanalizasyon ve içme su-
yu projelerini hayata geçirdi.  

Büyükşehir Belediyesi yaptı-
ğı bu yatırımlarla il genelinde 
abonelere iletilen içme suyu 
miktarını yüzde 106, arıtma 
tesisi kapasitelerini de yüzde 
60 arttırdı. 

Başkan Gürün; 
“Yaptığımız altyapı 

yatırımlarının değeri 
ilerleyen yıllarda çok 
daha iyi anlaşılacak. 
Muğla’mızı alt ve üst 
yapıları ile modern, 

güçlü bir şehir olarak 
miras bırakıyoruz.”

Çağdaş, modern şehirle-
rin alt ve üst yapıları ile ör-
nek olmasını gerektiğini söy-
leyen Muğla Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Dr. Osman 
Gürün, tarım, turizm ve kül-
tür kenti olan, özellikle yaz 
aylarında nüfusunun 5 katını 
ağırlayan Muğla’nın yapılan 
altyapı yatırımları ile dün-

yaya örnek olacağını belirtti. 
Altyapı yatırımlarının kazı-
lar dolayısıyla meşakkatli bir 
çalışma olsa da çevre ve do-
ğanın korunmasında çok bü-
yük önem taşıdığını ve bu-
nun ilerleyen yıllarda çok da-
ha iyi anlaşılacağını söyleyen 
Başkan Gürün; “Yerel yöne-
timler olarak bir şehirde alt-
yapı yatırımı yapmak siyasi 
olarak riskli ama o şehri ge-
leceğe taşımak, vatandaşla-

ra modern bir şehirde yaşa-
ma imkanı sağlamak için çok 
önemlidir. Muğla’mızda yıl-
larca süregelen altyapı eksik-
liklerini 2014 yılında Büyük-
şehir olarak göreve geldiği-
mizde tespit ettik ve yatırım 
çalışmalarını başladık. Öz 
kaynaklarımız, sağladığımız 
kredilerle kısa sürede birçok 
ilçemizde altyapı projelerimi-
zi hayata geçirdik. Muğla’mı-
zın yerleşik nüfusu 1 Milyon 

kişi olmasına rağmen altyapı 
yatırımlarımızı 5 milyon kişi-
ye göre yaptık. Çünkü Muğ-
la sadece burada yaşayanların 
değil tüm dünyanın çekim 
merkezi olan bir şehir. Yap-
tığımız, devam eden altyapı 
yatırımları ile yaşamaktan ve 
hizmet etmekten gurur duy-
duğumuz Muğla’mızı alt ve 
üst yapıları ile modern, güçlü 
bir şehir olarak miras bırakı-
yoruz” dedi.

Büyükşehir Muğla’nın 
Altyapısını Baştan Yarattı

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi kurulduğu günden bugüne kadar öz kaynakları ve sağladığı kredilerle altyapıya 2 Milyar 58 
Milyon TL yatırım yaptı. Ayrıca 1 Milyar 887 Milyon TL’lik altyapı yatırımı da sürerken bu projelerle il genelinde arıtma 
kapasitesi %60, içme suyu miktarı ise %106 oranında arttı.

Büyükşehir, 
Bodrum’da 
14 Bin Metre 
Sıcak Asfalt 
Yaptı

 z Muğla Büyükşehir 
Belediyesi tarafından 
Bodrum’da başlatılan 
yol çalışmaları 
kapsamında şuana 
kadar 14 bin metre 
sıcak asfalt dökümü 
gerçekleştirdi. Ekipler 
12 bin metre daha 
asfalt çalışması 
gerçekleştirecek. 

Büyükşehir Belediye-
si, il genelinde ihtiyaç du-
yulan ilçelerde alt ve üst ya-
pı çalışmalarını sürdürü-
yor. Muğla’nın önemli tu-
rizm merkezlerinden birisi 
olan Bodrum’da, Büyükşe-
hir Belediyesi 103 bin met-
re uzunluğunda kanalizas-
yon çalışması gerçekleştir-
di. Kanalizasyon çalışmala-
rının ardından ekipler böl-
gede sıcak asfalt çalışması 
başlattı. Çalışmalar kapsa-
mında sıcak asfalt dökülen 
yollarda çizi çalışması ger-
çekleştirildi. 

131 Milyon TL’lik Üst 
yapı Çalışması

Bodrum yarımadasın-
da birçok faklı mahallede 
gerçekleştirilecek olan üst-
yapı çalışmaları 131 Mil-
yon 992 bin TL'ye mal ola-
cak. Ekipler bu kapsamda 
Akyarlar, Atatürk Cadde-
si ve Gazi Mustafa Kemal 
Atatürk Bulvarında 14 bin 
metre sıcak asfalt çalışması 
gerçekleştirirken, toplamda 
26 bin metre sıcak asfalt ve 
32 bin metre kare parke ça-
lışması yapılacak.

Büyükşehir Belediyesi 
ekipleri Akyarlar, Atatürk 
Caddesi ve Gazi Musta-
fa Kemal Bulvarında şuana 
kadar 14 bin metre sıcak 
asfalt çalışması tamamlar-
ken, çalışmalar Koyunbaba 
bölgesinde devam ediyor. 
Proje kapsamında ise Tor-
ba, Yalıkavak, Turgutreis ve 
Bağla Mahallerinde 12 bin 
metre sıcak asfalt çalışması 
gerçekleştirilecek.

 » Ceylin Şener
Sosyal belediyecilik ala-

nında yaptığı çalışmalarla 
vatandaşların yanında olan 
Büyükşehir Belediyesi eği-
tim hayatlarına devam eden 
öğrencilere de destek olu-
yor. Bugüne kadar öğrencile-
re kırtasiye, sınav ücreti, okul 
kıyafeti, beslenme çantası 
desteği veren Büyükşehir Be-
lediyesi 7615 öğrenciye ulaş-
tı. 2015 yılında başlayan öğ-
renciler için hayata geçirilen 
farklı desteklerle bugüne ka-
dar 4 Milyon 130 Bin TL des-
tek sağladı. 

Eğitim-öğretim döne-
mi başladığında ihtiyaç sa-
hibi ailelerin okula giden ço-
cuklarına kırtasiye, okul kı-
yafeti, beslenme çantası ve sı-
nav dönemi geldiğinde sınav 
ücreti yardımları Büyükşe-
hir Belediyesi’ne başvuran ai-
lelere yapılıyor. Kırtasiye yar-
dımı, okul kıyafeti ve beslen-
me çantası desteği Büyükşe-
hir Belediyesi’nden Halk Kart 

alan ailelerin hesaplarına dü-
zenli olarak yatırılıyor. 

Sıcak Çorba İkramı 218 
Bin Öğrenciye Ulaştı
Muğla Büyükşehir 

Belediyesi’nin eğitim gören 
öğrenciler için hizmetlerin-
den biri de Üniversite yerleş-
kesi içerisinde her sabah sı-
cak çorba ikramı. Büyükşehir 
Belediyesi sıcak çorba ikramı 
hizmeti ile de bugüne kadar 
218 bin öğrenciye ulaştı. 

Çağdaş medeniyetler se-
viyesine eğitimli, bilgili ne-
sillerle ulaşacaklarını söyle-
yen Muğla Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Dr. Osman Gü-
rün Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kurucusu Gazi Mustafa Ke-
mal Atatürk’ün yolunda fik-
ri, irfanı, vicdanı hür nesille-
rin yetişmesi için maddi, ma-
nevi öğrencilerin yanında ol-
duklarını belirtti. Başkan Gü-
rün; “Eğitim hayatına devam 
eden evlatlarımız için neler 
yapabiliriz, onların nasıl yan-
larında olabiliriz diye proje-

ler ürettik ve ihtiyaçları belir-
ledik. Özellikle ihtiyaç sahibi 
ailelerimizin okula giden ev-
latları için kırtasiye desteği-
nin önemli olduğunu belirle-
dik ve hemen bu desteğimi-
zi başlattık. Daha sonra kıya-
fet yardımı, pandemi dönemi 
sonrası beslenme çantası gibi 
ailelerimize destek olan pro-
jeleri hayata geçirdik. Eğitim 
hayatına devam eden tüm 
öğrencilerin eşit şartlarda ol-
ması, ailelerin yüklerini biraz 
olsun azaltmak için Büyük-
şehir Belediyesi olarak yanla-
rında olmaya devam edece-
ğiz. Üniversite yerleşkesi içe-
risinde sıcak çorba ikramı ile 
de gençlerimizin içini ısıtma-
ya devam ediyoruz. Türki-
ye Cumhuriyeti’nin kurucusu 
Atatürk’ün ülkemizi emanet 
ettiği gençlerimize bizde çok 
güveniyoruz ve onların en iyi 
eğitimi almaları için her za-
man maddi, manevi yanla-
rında olduğumuzu bilmeleri-
ni istiyoruz.” dedi.

Büyükşehir’den Eğitime Büyük Destek 
 zMuğla Büyükşehir Belediyesi öğrencilere eğitim hayatlarında destek 
olmak için kırtasiye, sınav ücreti, okul kıyafeti, beslenme yardımları ile 
bugüne kadar 7615 öğrenciye ulaştı ve 4 Milyon 130 Bin TL destek 
sağladı. 

 » Harun Yıldırım
Menteşe Belediyesi 

Sağlık İşleri Müdürlüğü 
tarafından kurulan stantlarda 
vatandaşlar ücretsiz olarak 
sağlık taramasından 
geçirilirken aynı zamanda 
kan, şeker ve tansiyon 
ölçümleri de yapıldı. 

Kentin farklı noktaları-
na kurulan stantlarda 2023 
yılı içerisinde 1079 vatanda-
şa sağlık taraması yapıldığı-
nı kaydeden Menteşe Beledi-
ye Başkanı Bahattin Gümüş, 
“Standımızda dileyen vatan-
daşlarımızın sağlık tarama-

larını ücretsiz olarak yapıyo-
ruz. 2 hemşire ve 1 doktor-
dan oluşan sağlık ekibimiz 
tarafından yapılan ölçümler 
sonucunda değerleri yüksek 
çıkan vatandaşlarımızı takip 
altına alarak, gerek duyulma-
sı halinde sağlık kuruluşları-
na yönlendiriyoruz. Sağlık ta-
raması ile ilgili vatandaşları-
mızdan olumlu geri dönüşler 
alıyoruz. Halkımız, ücretsiz 
verdiğimiz hizmetimizden 
son derece memnun. Sağ-
lıklı bir Menteşe için bu uy-
gulamamıza devam edece-
ğiz” dedi. 

Menteşe Belediyesinden 
1079 vatandaşa ücretsiz 

sağlık taraması



08.12.2023 CUMA 7www.guneyege.net

 » Ceylin Şener
Vatandaşların güvenli ve 

modern yollarda seyahat et-
mesi için çalışmalarını 13 il-
çede aralıksız sürdüren Muğ-
la Büyükşehir Belediyesi so-
rumluluk alanındaki 2 bin 
346 kilometre yolda birin-
ci, ikinci kat, sıcak asfalt ve 
parke çalışması olmak üze-
re toplam 3 bin 256 kilomet-

re yol çalışması yaptı. 
3256 Kilometre Yol 

Çalışması tamamlandı
Muğla’nın 13 ilçesin-

de Büyükşehir Belediyesi so-
rumluluk alanındaki 2 bin 
346 kilometre yolda 1113 km 
1.kat sathi, 1788 km 2.kat sat-
hi, 278,77 km bitümlü sıcak 
karışım ve 76 km de parke 
çalışması olmak üzere top-
lam 3 bin 256 km yol çalış-
ması yaptı. İl genelinde yol 
çalışmaları için 998 Milyon 
806 bin TL harcayan Büyük-
şehir Belediyesi sorumluluk 
alanındaki yollarda çalışma-
larını yüzde 98.76 tamam-
ladı. 

Başkan Gürün; 
“13 ilçemizi, 569 

mahallemizi güvenli ve 
modern yollarla birbirine 

sevgiyle bağladık.”
Dünya’nın ve Türkiye’nin 

en özel şehirlerinden biri 
olan Muğla’da vatandaşların 
sevdiklerine, gideceği 
yerlere güvenle ulaşması 
için yol çalışmalarına büyük 
önem verdiklerini söyleyen 
Muğla Büyükşehir Belediye 
Başkanı Dr. Osman Gürün 

13 ilçe, 569 mahallesi olan 
Muğla’nın yollarını asfaltı, 
çizgileri, otokorkuluklarıyla 
yenilediklerini ve bu yolların 
Muğla’ya çok yakıştığını 
belirtti. 

Başkan Gürün; “Muğ-
la geniş coğrafyasında dün-
yada tanınan birbirinden de-
ğerli ilçelere sahip bir şehir. 
Bodrum’dan Fethiye’ye yak-
laşık üç saatte gidilebilen bu 
özel coğrafyada vatandaşla-
rımızın güvenli ve modern 
yollarda seyahat etmesi için 
göreve başladığımız ilk gün-
den beri var gücümüzle çalı-
şıyoruz. Bugüne kadar 13 il-
çemizde yaptığımız yol çalış-
ması 3 bin 256 kilometre. Bu 
Muğla’dan çıkan bir gurbet-
çinin Hollanda’ya kadar gi-
deceği mesafeye eşit. Vatan-
daşlarımız araçları ile seyahat 
ederken hem yemyeşil coğ-
rafyanın tadını çıkarıyor hem 
de güvenli yollarla sevdikle-
rine ulaşıyor. Köyleri ilçele-
rimize bağlayan yollarda da 
yaptığımız çalışmalarla ulaşı-
mı kolaylaştırdık. 13 ilçemi-
zi, 569 mahallemizi güvenli 
ve modern yollarla birbirine 
sevgiyle bağladık” dedi. 

Yollara 998 Milyonluk Yatırım

 zMuğla Büyükşehir 
Belediyesi il genelinde 
2014-2023 yılları 
arasında 998 Milyon 
806 bin TL yatırımla 
3 bin 256 km yol 
çalışması yaparak 
vatandaşların 
hizmetine sundu.

 » Harun Yıldırım
Ulaştırma ve Altyapı Ba-

kanı Abdulkadir Uraloğ-
lu, Muğla Valiliği’ni ziya-
ret ederek il koordinasyon 
Toplantısı’na başkanlık yaptı. 
Koordinasyon toplantısının 
ardından Muğla’ya yapılan 
yatırımları değerlendiren Ba-
kan Uraloğlu, Muğla'ya yak-
laşık 371 kilometre bölün-
müş yol yaparak, kentteki bö-
lünmüş yol uzunluğunu 461 
kilometreye çıkardıklarını 
belirtti. Mevcut tek yolların 
çok büyük bir bölümünü iyi-
leştirdiklerini ifade eden Ura-
loğlu, “Özellikle sıcak karışık 
kaplama dediğimiz sıcak as-
faltta 416 kilometre bir ima-
lat yaparak onu da 488 kilo-
metreye çıkardık. Buradaki 
konforu yükselterek seyahat 
zamanın kısalttık" dedi.

Muğla’da Milas'ın Ören 
Mahallesi'ndeki Tekne İmal 
Çekek Yerini hizmete açtık-
larını, tesisin yat inşa sana-
yi açısından ülkemizde örnek 
teşkil edecek projelerden bi-
ri olduğunu söyleyen Bakan 
Uraloğlu, “Avrupa ve dünya-
da ses getirecek projenin ül-
kemizde önemli yeri bulun-
maktadır. Gerek kaldırma 

operasyonları gerek yapaca-
ğı işler bakımından ülkenin 
en büyüklerinden olan tesis 
yaklaşık 4 bin kişiye istihdam 
sağlayacak” diye konuştu.

AK Parti hükümetleri dö-
neminde Muğla'ya birçok ya-
tırım yaptıklarını kaydeden 
Uraloğlu, "İlk bölünmüş yol-
ların başladığı yerlerden bir 
tanesi de Muğla. Şimdiye ka-
dar Muğla'ya yaklaşık 371 ki-
lometre bölünmüş yol yapa-
rak, kentteki bölünmüş yol 
uzunluğunu 461 kilometre-
ye çıkardık. Mevcut tek yol-
ların çok büyük bir bölümü-
nü iyileştirdik. Özellikle sıcak 
karışık kaplama dediğimiz sı-
cak asfaltta 416 kilometre bir 
imalat yaparak onu da 488 
kilometreye çıkardık. Bura-
daki konforu yükselterek se-
yahat zamanın kısalttık." İfa-
delerini kullandı.

Muğla-Antalya yolunu 
bölünmüş yol haline getir-
diklerini, Denizli'ye Kale üze-
rinden olan yolu bir kaç kilo-
metresi hariç bölünmüş yol 
haline getirdiklerini hatırla-
tan Uraloğlu, kentteki yol ya-
pım çalışmaları ile ilgili şu 
bilgileri verdi:

"Denizli yolundaki he-

yelanlı kesimleri ıslah et-
tik ve ediyoruz. Aynı şekil-
de Marmaris'e kadar olan bö-
lünmüş yolu bitirdik ve ora-
dan Datça'ya kadar olan yo-
lun 50 kilometresini sıcak 
karışık kaplama ile yaptık. 
Muğla-Yatağan ve Muğla-Ay-
dın yollarını bölünmüş yol 
olarak bitirdik. Yatağan-Mi-
las ve Bodrum yolunu bölün-
müş yol olarak tamamladık. 
Milas ve Didim arasındaki 
bölünmüş yolu bitirdik. Bu-

ranın sıcak karışık kaplama-
larına devam ediyoruz. Ko-
ordinasyon toplantısında ge-
rekli görüşmeleri yaparak 
bundan sonraki yol haritasını 
belirledik. Özellikle pande-
mi sürecinde köylere ilginin 
arttığını biliyoruz. Oralar-
da yeni internet ihtiyaçları ile 
olanlarının iyileştirilmesi için 
tespitleri yaptık. GSM ope-
ratörlerinin kapsama alanla-
rı ile ilgili gerekli tespitleri ya-
parak Muğla'yı daha da geliş-

tirmiş olacağız."
Muğla'da iki havalimanı 

bulunduğunu da vurgulayan 
Bakan Uraloğlu, kış aylarında 
turizm sezonun azalmasıy-
la uçak seferlerinde düşüş oy-
duğunu ve bu konuda gerek-
li değerlendirme ve çalışma-
ların yapılacağını dile getirdi. 
Uraloğlu, internet ihtiyaçları 
ve GSM Operatörlerinin kap-
sama alanları konusunda tes-
pitler yaptıklarını ve bu ko-
nuda gerekli çalışmaları yap-

tıklarını da kaydetti.
Muğla'nın Türkiye’nin en 

uzun kıyı şeridine sahip ille-
rinin başında geldiğini vur-
gulayan Uraloğlu, “Burada 
gerek turizmin gerek deniz-
cilik faaliyetlerin geliştiril-
mesiyle ilgili yeni yat bağla-
ma yerleri, balıkçı barınakla-
rı, mevcut olanların iyileşti-
rilmesi konusunda da gerekli 
istişareleri yaptık. Bunları da 
en kısa sürede hayata geçire-
ceğiz" diye konuştu.

Muğla Ulaştırma Yatırımları ile büyüyor
 zBakan Uraloğlu: Gerek turizmin gerek 
denizcilik faaliyetlerin geliştirilmesiyle ilgili 
gerekli istişareleri yaptık. 

 zMuğla'ya yaklaşık 371 kilometre bölünmüş 
yol yaparak, kentteki bölünmüş yol 
uzunluğunu 461 kilometreye çıkardık. 

 zMuğla-Antalya yolu’nu bölünmüş yol haline 
getirdik. Muğla-Yatağan ve Muğla-Aydın 
yollarını bölünmüş yol olarak bitirdik.

Muğla Yenigün Gazetesi’nde Cemil Demirtaş’a ko-
nuşan Behçet Saatcı, Ak Parti veya MHP’den Muğla 
Büyükşehir Belediyesi için adaylık teklifi gelirse “hayır 
diyen taraf olmam” açıklaması yaptı

Ayrıca “Ben İyi Parti'den aday olmayacağım” ifade-
sini kullandı. 

20 yıl Fethiye Belediye Başkanlığı’nın ardından 
Muğla Büyükşehir Belediyesi için bağımsız aday olan 
Behçet Saatcı Cemil Demirtaş’ın sorularını yanıtladı. 
Behçet Saatcı açıklamasında “İyi Parti’den aday olma-
yacağını belirterek, MHP ve Ak Parti’den teklif gelirse 
“hayır diyen taraf olmayacağını söyledi. 

Saatcı; “Teklif gelirse hayır 
diyen taraf olmayacağım”
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